

Rosa L. Diaz
Superintendent

732-541-8960, Ext. 6001
rdiaz@carteretschools.org



BOARD OFFICE
599 Roosevelt Avenue
Carteret, NJ 07008
Phone: 732-541-8960
Fax: 732-541-0433
www.carteretschools.org

January 5, 2021

Good Evening Parents,

I hope you and your loved ones are healthy and doing well in 2021. Unfortunately, as the date to re-open approaches, our local and neighboring communities continue to face rising cases of COVID-19. In just the last few weeks we have had 15 staff-reported cases. Sadly, we also continue to receive information regarding lost loved ones for many members of our community.

Therefore, after careful consideration, I have determined it is best to remain in a remote setting through February 26th, 2021 (Schools will reopen on **Monday, March 1, 2021**). I am hopeful that once we get through the peak of flu season, things will improve enough to be able to return to school, safely.

I recognize this decision will have the most impact on our students who continue to struggle under these circumstances. Be assured our staff is committed to ensuring your child is learning and that he/she feels supported and motivated during this time.

Be reminded, if you feel your child is in need of academic or emotional support we have staff readily available to assist you. Feel free to call or email our schools.

As we move forward with planning the next couple of months, we will be sure to prioritize the needs of students with specialized programs and will do everything possible to ensure we are meeting their needs.

I thank you all for your continued patience and understanding.

Stay safe,

R. Diaz

Buenas noches padres,

Espero que usted y sus seres queridos estén sanos y bien en 2021. Desafortunadamente, a medida que se acerca la fecha para reabrir, nuestras comunidades locales y vecinas continúan enfrentando casos crecientes de COVID-19. En las últimas semanas hemos tenido 15 casos (todos adultos/trabajadores). Lamentablemente, también continuamos recibiendo información sobre los seres queridos perdidos de muchos miembros de nuestra comunidad.

Por lo tanto, después de una cuidadosa consideración, he determinado que es mejor continuar con el aprendizaje remoto (remote learning) hasta el 26 de febrero de 2021 (las escuelas reabrirán el **lunes 1 de marzo de 2021**). Tengo la esperanza de que una vez que superemos el pico de la temporada de influenza, las cosas mejorarán lo suficiente como para poder regresar a la escuela de manera segura.

Reconozco que esta decisión tendrá el mayor impacto en nuestros estudiantes que continúan luchando bajo estas circunstancias. Tenga la seguridad de que nuestros maestros están comprometidos a asegurar que su hijo esté aprendiendo y que se sienta apoyado y motivado durante este tiempo.

Recuerde, si cree que su hijo necesita apoyo académico o emocional, tenemos personal disponible para ayudarlo. No dude en llamar o enviar un correo electrónico a nuestras escuelas.

A medida que avancemos con la planificación de los próximos meses, nos aseguraremos de priorizar las necesidades de los estudiantes con programas especializados y haremos todo lo posible para asegurarnos de que estamos satisfaciendo sus necesidades.

Les agradezco a todos por su continua paciencia y comprensión.

Atentamente,

R. Díaz